



Clairmont
Dec. J. Bourgeois
③ return to [unclear]
for file
plebe.
la!

UNCLASSIFIED

MAY 23 1995

OTTAWA, May 23, 1995

CIRCULAR DOCUMENT

Admin.-No.-5/95-(BCC)

Amendments to the Directive on Departmental Publishing Guidelines

The purpose of this Circular Document is to highlight changes to the Directive on the Departmental Publishing Guidelines, Chapter 15 of the *Correspondence and Communications Manual*. The revised Chapter 15 is in effect now and has been issued separately to manual holders on February 15, 1995.

2. The new publishing guidelines contain several important changes designed to help employees involved in producing publications and other communication tools. These Guidelines provide a framework for producing all DFAIT publications and other information products.

3. The guidelines now require all DFAIT publications to be assigned a publishing project number prior to initiation of any financial contract (section 15.3.1). Annex A of the Departmental Publishing Guidelines lists members of the Publishing Review Committee who are available to assign project numbers and give publishing advice (copy attached to this circular).

FOR ACTION
Deputy Ministers
Assistant Deputy Ministers
Directors General
Directors
Heads of Mission

NON CLASSIFIÉ

OTTAWA, le 23 mai 1995

CIRCULAIRE ADMINISTRATIVE

N° 5/95 (BCC)

Modifications aux Lignes directrices du Ministère en matière d'édition

La présente circulaire administrative vise à faire ressortir les modifications apportées aux Lignes directrices du Ministère en matière d'édition figurant au chapitre 15 du *Manuel de la correspondance et des communications*. Le chapitre 15 modifié, qui est déjà vigoureux, a été transmis séparément aux détenteurs du Manuel le 15 février 1995.

2. Les nouvelles directives en matière d'édition contiennent plusieurs changements importants destinés à aider les employés qui participent à la production de documents et autres outils de communication. Elles constituent un cadre pour l'élaboration de tous les documents et autres produits d'information du MAECI.

3. En vertu de ces directives, il faut maintenant attribuer un numéro de projet à toutes les publications du MAECI avant de mettre en marche tout contrat s'y rapportant (section 15.3.1). La liste des membres du Comité d'examen des publications, qui peuvent attribuer des numéros de projet et donner des conseils en matière d'édition, figure à l'annexe A des Lignes directrices du Ministère en matière d'édition (copie ci-jointe).

POUR SUITE À DONNER
Sous-ministres
Sous-ministres adjoints
Directeurs généraux
Directeurs
Chefs de mission